
ΔΣ 
 
Πρακτικά της 24 Οκτωβρίου 2008 
 
Παρόντες: Βαν Μπούσχοτεν, Πολίτης, Βογιαζίδης 
 

1. Αντιρατσιστικό φεστιβάλ Βόλου. Το ΔΣ συμφώνησε να στηρίξει πολιτικά , 
όπως και πέρσι, το 3ο αντιρατσιστικό φεστιβάλ που διεξάγεται στο Βόλο το 
Σαββατοκύριακο 4-5 Οκτωβρίου. 

2. Νέες πρυτανικές αρχές. Αποφασίστηκε να σταλεί επιστολή στις νέες 
πρυτανικές αρχές, συγχαίροντας τις για την εκλογή τους και ζητώντας 
συνάντηση με το ΔΣ μας. Στη συνάντηση αυτή θα ζητήσουμε μεταξύ άλλων 
την παρουσία εκπροσώπου του συλλόγου στη Σύγκλητο, με δικαίωμα λόγου, 
και θα ανταλλάξουμε απόψεις για τον εσωτερικό κανονισμό και τα άλλα 
θεσμικά ζητήματα (τετραετές, αξιολόγηση). Τέλος θα θίξουμε τα προβλήματα 
των συμβασιούχων και της λειτουργίας των Δικτύων. 

3. Αιτήματα του κλάδου. Συμφωνήσαμε ότι τα πιο σημαντικά αιτήματα αυτή τη 
στιγμή είναι το ζήτημα των ΚΕΣ , τα επαγγελματικά δικαιώματα των 
αποφοίτων των κολλεγίων και τα μισθολογικά. Ως προς το τελευταίο ζήτημα, 
ο Τάκης Πολίτης θα φροντίσει, σε συνεργασία με την ΠΟΣΔΕΠ να μας 
προμηθεύσει ενημερωμένα στοιχεία για την απώλεια της αγοραστικής μας 
δύναμης κατά την τελευταία δεκαετία. 

4. Επόμενη Γενική Συνέλευση. Καθορίστηκε για την Τετάρτη 15 Οκτωβρίου, με 
παρουσία του Γιάννη Μαϊστρου από την ΠΟΣΔΕΠ, ο οποίος θα ενημερώσει 
τη ΓΣ για τις τελευταίες εξελίξεις. Στη ΓΣ αυτή θα συζητήσουμε επίσης τα 
αιτήματα του κλάδου που θα προωθήσουμε το αμέσως επόμενο διάστημα, θα 
προτείνουμε τη συμμετοχή του συλλόγου μας στην απεργία που έχει 
προκηρύξει η ΓΣΕΕ για τις 22 Οκτωβρίου για τα μισθολογικά, και θα 
παρουσιάσουμε το σχέδιο εσωτερικού κανονισμού. 

5. Εσωτερικός κανονισμός. ΤΟ ΔΣ θα συζητήσει το υφιστάμενο σχέδιο την 
Τετάρτη 8 Οκτωβρίου με σκοπό την έγκρισή του. Το ίδιο θα ζητήσουμε και 
από τα ΔΣ των άλλων συλλόγων. 

6. Συνάντηση με τα ΔΣ των άλλων συλλόγων. Θα γίνει την Πέμπτη 9 
Οκτωβρίου και ώρα 13. Θεωρούμε ιδιαίτερα σημαντικά τα προβλήματα του 
αντιμετωπίζουνε οι συμβασιούχοι του ΠΘ και θα ζητήσουμε να ετοιμάσουν 
για τη συνάντηση μια όσο το δυνατόν πληρέστερη χαρτογράφηση των 
προβλημάτων αυτών. 

7. Ιστοσελίδα του συλλόγου. Ο Γ.Παπακωνσταντίνος ανέλαβε να φροντίσει για 
την καταχώρηση όλων πρακτικών που λείπουν στην ιστοσελίδα και για την 
τακτική ενημέρωσή της. 

 


